



長誠认证

# Quality Management System Certificate

Certificate Number: 79022Q0460ROM

This is to certify that

**New Vision Display (Yongzhou) Technology Co., Ltd.**

Unify the social credit code: 91431100077186499X

The registered address: 2 Sets of 101, 201, Building 3, Intersection of Jiuyi Avenue and Guyuan Road, Fenghuangyuan Subdistrict office, Lengshuitan District, Yongzhou City

Business address:

2 Sets of 101, 201, Building 3, South Workshop, Building 5, Intersection of Jiuyi Avenue and Guyuan Road, Fenghuangyuan Subdistrict office, Lengshuitan District, Yongzhou City, Hunan Province, China

Zip code: 425099

The established quality management system meets the standards:

**GB/T19001-2016/ISO9001:2015 Standard**

The scope of certification is as follows:

**Manufacture of LCD display and LCD module (except for qualification license)**

Issue Date: December 23rd, 2022

Term of Validity: December 22nd, 2025

Note: within the validity period of the certificate, the certified organization shall accept the annual supervision and audit as required to maintain the certification qualification. The valid status of the certificate can be obtained by scanning the QR code. The certificate information can be found on the official website of Changcheng Testing and Certification Co., Ltd. (<http://changchengrz.com/>) and the official website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))



Issued by :

Seal:



**CHANGCHENG TESTING AND CERTIFICATION CO., LTD**

Changcheng testing certification Co., Ltd. No. 61, Lufeng Road, Changsha high tech Development Zone, Hunan, China



長誠认证

# 质量管理体系认证证书

证书编号：79022Q0460R0M

兹证明

永州市新辉开科技有限公司

统一社会信用代码：91431100077186499X

注册地址：永州市冷水滩区凤凰园九嶷大道与谷源路交汇处三栋 101、201  
等 2 套

经营地址：中国湖南省永州市冷水滩区凤凰园九嶷大道与谷源路交汇处  
三栋 101，201 等 2 套，5 栋南面车间

邮编：425099

建立的质量管理体系符合标准：

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 标准

通过认证范围如下：

LCD 液晶显示器及液晶显示模组的制造（需资质许可除外）

发证日期：2022 年 12 月 23 日

有效日期：2025 年 12 月 22 日

注：在证书有效期内，获证组织需按规定接受年度监督审核，保持认证资格。通过扫描二维码可获知证书的有效状态。该证书信息可在长诚检测认证有限公司官方网站（<http://changchengrz.com/>）和国家认证认可监督管理委员会官方网站（[www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)）上查询



签发：

盖章：



## 长诚检测认证有限公司

中国·湖南·长沙高新开发区麓枫路61号